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Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen van de VVD over het landelijk 
vuurwerkverbod versus het lokaal afsteekverbod. 

Versienummer 1 
 
Portefeuillehouder Peter Snijders 

 
Bijlagen 
1. Artikel 45 vragen VVD Landelijk vuurwerkverbod 
 
Ontwerp besluit 
De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen over het 
landelijk vuurwerkverbod versus het lokaal afsteekverbod. 



 

2/3 

 

      
 

voorstel 

 

 

 

      
 Datum 15 mei 2025    

Inleiding 
Op 12 mei heeft de fractie van de VVD artikel 45 vragen gesteld naar aanleiding van het besluit in de 
Tweede Kamer tot een landelijk vuurwerkverbod na de komende jaarwisseling. 

Kernboodschap 
Vraag 1: Is het college op de hoogte van de landelijke ontwikkelingen met betrekking tot het 
algehele vuurwerkverbod en de regelingen die in voorbereiding zijn? 
Antwoord: Ja, het college is hiervan op de hoogte. 
 
Vraag 2: Eerder stelde de burgemeester in de Opinienota Afhandeling motie Zwolle 
Vuurwerkvrij  dat Zwolle met een lokaal afsteekverbod een signaal wil afgeven richting het Rijk 
en het een middel is om de gewenste cultuurverandering in beweging te krijgen. Staat het 
college hier nog steeds voor en is dit signaal nog relevant nu er een landelijk verbod aan komt? 
Antwoord: Ja, hier staan wij nog steeds achter. Of het besluit van uw raad om een lokaal afsteekverbod 
in te stellen bijgedragen heeft aan de landelijke ontwikkeling kunnen we niet hard maken, maar de 
ontwikkeling past goed bij wat uw raad heeft beoogd met het indienen van de motie en het uiteindelijke 
besluit tot het instellen van een lokaal afsteekverbod. 
Naast het afgeven van een signaal richting het Rijk en het stimuleren van de cultuurverandering, 
probeert uw raad in meerderheid met een lokaal afsteekverbod ook de overlast voor mens en dier, 
lichamelijk letsel, schade in de openbare ruimte en milieuvervuiling, in de vorm van afval op straat en 
fijnstof in de lucht, te verminderen. 
 
Vraag 3: Hoe ziet het college dat de organisatie van een centraal evenement nog voorziet in een 
behoefte als landelijk andere regelingen in voorbereiding zijn, zoals de vergunningen aan lokale 
verenigingen en denkt het college niet dat het budget hiervoor anders ingevuld moet worden? 
Antwoord: We denken niet dat het budget nu anders ingevuld moet worden. Ook lokaal zetten we in op 
meer dan alleen een centraal evenement tijdens de jaarwisseling. Zo hebben we sinds afgelopen 
jaarwisseling een subsidieregeling waarbij inwoners een financiële bijdrage kunnen aanvragen voor 
initiatieven op straat- en buurtniveau. Op deze manier houden we rekening met verschillende 
behoeftes van inwoners, en stimuleren we de vorming van nieuwe tradities en de cultuurverandering. 
Uw raad heeft voor vier jaar geld beschikbaar gesteld voor een centraal evenement. Na twee jaar 
wordt het evenement geëvalueerd en wordt bepaald of het geld ook voor de volgende twee jaren 
beschikbaar wordt gesteld. Ook de subsidieregeling evalueren we na twee jaar. Omdat deze vorig jaar 
al is ingegaan, wordt deze in 2026 geëvalueerd. We kijken dan of deze subsidie en het bedrag 
(€40.000) passend zijn. 
Bij beide evaluaties zullen we de landelijke ontwikkelingen betrekken. 
 
Vraag 4: Is het college bereid de ontwikkelingen van het landelijke vuurwerkverbod af te 
wachten en het lokale verbod uit te stellen of samen te laten vallen met het landelijke 
vuurwerkverbod? Zo niet, waarom niet? 
Antwoord: Nee, het college houdt vast aan het besluit dat uw raad afgelopen november heeft 
genomen. In de aangenomen motie is uw raad ook van mening dat een lokaal afsteekverbod wenselijk 
is boven geen verbod zolang er nog geen landelijk vuurwerkverbod is. Daarnaast behouden we 
hiermee de inzet op vermindering van overlast voor mens en dier, lichamelijk letsel, schade in de 
openbare ruimte, milieuvervuiling en het stimuleren van ontstaan van nieuwe tradities en de gewenste 
cultuurverandering. 
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Openbaarheid 
Deze nota is openbaar. 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Zwolle, 
 
 
 
 
burgemeester, Peter Snijders  
 
 
 
 
secretaris, Dick Emmer 
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